
Referat af skolebestyrelsesmøde. 

Indkaldte:  

Ledelse: Konstitueret leder Dorte Kristine Pedersen, konstitueret pæd. leder Susanne Juhl Krebs. 

Medarbejder rep.: Jette Tvistgaard Nielsen og Rakul Elstrøm 

Forældre rep.: Merete Wissing, Helle Nymand, Malene Sylvest Andersen, Janni Barkholt Vammen Jensen og 

Gitte Mikkelsen. 

Mødet afholdes: d. 28.05.20 kl. 17.00-20.00 

Afbud:  

Referent: Susanne Juhl Krebs.  

Ordstyrer: Gitte Mikkelsen. 

• Godkendelse af dagsorden. 

Dagsorden godkendt. 

 

• Generel orientering v/Dorte Kristine. 

 

- Status under Corona efter opstart. God ro og stemning. Alle elever er i gang. Vi ønsker at fastholde 

strukturen indtil sommerferien. Toiletvogn blev ikke brugt og er afmonteret igen. Vi er i gang med 

planlæggelsen af kommende skoleår. 

- Der er ansat to nye lærere til P-sporet. Der opnormeres hermed på lærersiden. 

- Flere elever dimmiterer til sommer og der er ingen STU efter sommerferien. Dette medfører intern 

omrokering af personale. Der er således 5 elever i F og 4 elever i Børnehuset. 

- I P-sporet er der elever til 4 hold.  

- I P ældste arbejdes der med at samle det bedste fra de to spor således at alle elever får en 

naturdag og en kulturdag. Personalet bliver et team i ældste og et team i yngste. 

- VISO om unges seksualitet sættes i gang efter sommerferien en hel lørdag og to hverdage for det 

samlede personale. 

- Genopretnings planen er ikke glemt med udskudt. 

- Der kan fra bestyrelsen evt. rettes henvendelse til forvaltningen ift. om forældre har følt sig hørt i 

genopretningen. 

 

• Budget: 

- Budgettet gennemgået.  

Resultatet bliver forventeligt et underskud på 1.400.000 kr. 

• Skoleårets planlægning: 

- Kortere skoledage. 



Bestyrelsen vedtager hermed at skoletimetallet for ældste nedsættes fra 35 til 33 timer. 

- Tilbagemelding på det samlede behov for SFO. 

Der er pt tilmeldt ca. 11 elever til SFO. Flest fra yngste og F. 

- Bestyrelsen kontakter de elever som ikke har behov for SFO.  

Ikke længere aktuelt. 

 

Taxakørsel hjem skal strammes op. 

• Bestyrelsesarbejdet – drøftelser af opgaver for bestyrelsesarbejdet fremadrettet. Dorte Kristine 

foreslår at vi laver et årshjul med de overordnet ting. 

 

Styrelsesvedtægten fremvises og drøftes. 

Principperne efterspørges. De findes og fremsendes til bestyrelsen. 

Plan drøftes på næste bestyrelsesmøde. 

Der orienteres om kontrakten og de fire temaer. 

Princip for lejrskole efterspørges og drøftes. 

 

• Nye mødedatoer. 

Forslag om 10 møder af kortere varighed, i stedet for 5. 

 

Bestyrelsen ønsker at fortsætte mødekadencen som den er. 

20.8.-20.10.-7.1.-15.3.-26.5. kl. 17-20 med lettere servering. 

 

 

• Evt. 
 
De to nye medarbejderrepræsentanter er lærer Anita Laugesen og pædagog Anita Kramer. 
 
Gitte efterspørger procedure for ansættelsesudvalg, proceduren afviger fra vejledningen fra 
”forældre og skole”. Punktet afklares og drøftes igen på kommende møde. 
 

 

 

 


